
IRADA
vv Daszynie

PROTOKOt NrXXXIV/2016
z obrad XXXIV sesji Rady Gminy w Daszynie

odbytych w dniu 2 listopada 2016r.

Ad.l
Przewodniczgcy Rady -Marek Chwialkowski otworzyl obrady XXXTV sesjl Rady Gminy

w Daszynie.
Powital przybyhych na obrady sesji: radnych, sottysow, Wojta — Zbigniewa Wojter§
Skarbnika Gminy-Danut? Kaczmarek, Sekretarza Gminy-Mariusza Gralewskiego .

Przewodnicza_cy stwierdzil, ze sesja jest prawomocna do podejmowania uchwal, poniewaz
uczestniczy w niej 14 radnych tj.93% ustawowego skiadu Rady. Nieobecny radny
B.Lukaszewski.

Ad. 2
Przewodniczacy przedstawil nast?puja_cy porzajdek obrad:

Porzajdek obrad:
1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum .
2. Przyj^cie porzajiku obrad.
3. Zapytania i wolne wnioski.
4. Sprawozdanie z dziaialnosci mi^dzysesyjnej Wojta Gminy Daszyna,
5. Sprawozdanie z dziaialnosci mi^dzysesyjnej komisji stalych Rady Grniny w Daszynie.
6. Podjecie uchwaly w sprawie zrniany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Daszyna

nalata 2016-2030.
7. Podjecie uchwaly w sprawie zmian w budzecie gminy Daszyna na 20 16 rok.
8. Informacja Wojta Gminy o oswiadczeniach majatkowych.
9. Informacja Przewodnicza^cego Rady Gminy w Daszynie o oswiadczeniach

majajkowych.
10. Odpowiedzi na zapytania i wohie wnioski.
1 1. Przyj^cie protokohi z ostatniej sesji.
12. Sprawy rozne .
13. Zakonczenie obrad.

Zgioszono nastepujace pytania:
Radny T.Dymny zapytal, co z informacja_ w sprawie poprawy sci^galnosci optat za pobor
wody, o ktora, prosilem na poprzedniej sesji .
Przewodniczacy odpowiedziaj ze ten temat mial bye omawiany na wspolnym posiedzeniu
komisji .
Radny T.Dymny stwierdzil, ze wnioskowal o przedstawienie tego tematu na sesji.
Przewodniczacy zapewni!, ze na nastepnej sesji b^dzie ten temat przedstawiony.
Radny T.Dymny zapytal jak przedstawia si? sprawa dofinansowania dla uczennicy
Gimnazjum w Daszynie, ktora osi^ga bardzo wysokie noty w tenisie stolowym i uczestniczy
w licznych zawodach sportow}^ch?
Radny J.Kinski zapytal czy zalatwiona zostala sprawa oznakowania parkingu w Mazewie
przy drodze powiatowej.
Wojt odpowiedzial, ze ten temat mial bye omowiony z Dyrektorem Zarza_du Drog
Powiatowych w L?czycy na dzisiejszej sesji. Niestety Dyrektor nie mogl dzisiaj przybyc.
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Radny J.Kinski stwierdzil, ze gmina moze wystapic z pismem do ZDP w L?czycy w tej
sprawie. Przeciez budowa parkingu byia wspolfinansowana przez gmin? wi?c tez marny cos
do powiedzenia wtej sprawie.
Przewodniczacy poinforrnowal:, ze zapraszai Dyrektora ZDP w L?czycy, ale nie mogl przybyc
na dzisiejszq. sesj?. Zapewnil, ze b?dzie uczestniczyi w nastejpnej sesji.

Ad.4
Wojt przedstawil sprawozdanie z dzialalnosci mie_zysesyjnej, ktore stanowi zaiacznik do
protokohi.
Radny T. Dymny zapytal na jakim etapie jest sprawa planowanego do zaci^gni^cia kredytu
diugoterminowego w kwocie 4 700.000 na wykup sprzedazy zwrotnej.
Wojt odpowiedzial, ze ogtoszony byl kolejny przetarg, ale nie wplyn^fa zadna oferta.
Odbyiy si? juz dwa przetargi, ale bez rozstrzygni^cia . W takiej sytuacji zgodnie z prawem
zamowien publicznych mozna udzielic zamowienia z wolnej r?ki. Pojawiia si? oferta banku
na udzielenie obligacji., ale oprocentowanie jest mniej korzystne. Czekamy na odpowiedz
Banku w Grabowie, ktory rozwaza mozliwosc udzielenia kredytu w konsorcjum z innym
wspotpracujapym banMem. Jezeli nie wypali forma kredytu wowczas gmina b?dzie rozwazat
form? obligacji.

Ad.5
Komisja Socjalno-Bytowa przedstawila protokol z posiedzenia odbytego w dniu 27 czerwca
2016 r. z tematem : Sprawozdanie z dzialalnosci dydaktyczno wychowawczej szkoi Gminy
Daszyna (wyniki egzaminow koncowych szkol podstawowych i gimnazjum).
Komisja Rozwoju Spoleczno-Gospodarczego przedstawila protokol z posiedzenia odbytego w
dniu 21 pazdziernika 2016 r. z tematem: Zapoznanie sie z zakresem funkcjonowania
oswietlenia ulicznego na terenie gminy i analiza potrzeb oraz mozliwosci ich realizacji w tym
zakresie.
Komisja Rewizyjna nie odbyla posiedzen w okresie mi?dzysesyjnym.
Sekretarz przedstawil informacj? na temat organize wanych w szkolach koi zainteresowafi
Radny H.Dabrowski poprosil o zrobienie zestawienia w formie tabelarycznej dla mozliwosci
lepszego porownania. Samo odczytanie danych z poszczegolnych szkol jest malo przejrzyste.
Sekretarz poinformowai., ze cz?s~c zaj?c dodatkowych stanowi uzupelnienie etatu dla
nauczycieli. Poza tym to dyrektorzy ustalajq, jakie i ile godzin dodatkowych w danej szkole
jest realizowanych dostosowuj^c do organizacji pracy szkoly.
Ilosc przydzielonych godzin wptywa na uzyskanie przez nauczycieli sredniego
wynagrodzenia za dany rok, okreslonego w ustawie budzetowej. Jezeli ktoras grapa awansu
zawodowego nie osî ga sredniej gmina musi wyptacic dodatek wyrownawczy.
Arkusze poszczegolnych szkol nalezy analizowac indywidualnie wedtug liczebnosci kadry
pedagogicznej, ilosci klas i ilosci uczniow.

Ad.6
Skarbnik Gminy przedstawila objasnienia do uchwaJy Nr XXXIV7172/2016 w sprawie
zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Daszyna na lata 2016-2030.
Radny J.Kinski zapytal o powody zmniejszenia wydatkow o 19.867,24 zl na zadanie pod
nazwa^,,Turystyka i ochrona dziedzictwa..."? Czy gmina rezygnuje z realizacji tego zadania?
Wojt odpowiedzial, ze nie rezygnuje.
Radnv T.Dymny zapytat dlaczego zmniejszane sa_ wydatki na budow? lokalnej infrastruktury
dystrybucji gazu o kwot? 485.881,78 zi.
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Wojt odpowiedziai, ze jest to zwiajzane z przesunieciem na 2017 rok realizacji budowy
gazociajju na odcinku Janice-Stara Zelazna-Daszyna.
Radny T.Dymny powod zwi?kszenia wydatkow o 10.000 zl na ,,Inteligentne sieci"
Wojt odpowiedzia}, ze jest to zwiazane z fotowoltaika_. Naprawa inwenterow i ekspertyza, aby
kosztami wymiany obciajzyc wykonawc?
Radny T.Dymny dlaczego zwi?kszane sq, wydatki o 97 550,65 z! na ^Temomodernizacj?....'*.
Co gmina b?dzie modernizowac.
Wait powiedzial, ze jest to umowa na refundacj? wczesniej poniesionych kosztow wlasnych
Chodzi o wydatki na wykonanie projektow, map ftp. Dokumentacja doiyczyla budynkow w
Daszynie, Karkoszkach, Slawoszewie, Korytach i Nowej Zelaznej.
Zlozony przez gmin? wniosek zostal zakwalifikowany do dofinansowania i otrzyaaalismy
srodki na refundowanie kosztow poniesionych zwiajzanycb. z przygotowanieni dokumentacji i
projektow. Sa_ to srodki unijne.
Radny T.Dymny zapytaJ na co zwiejkszane s .̂ wydatki o 15.000 zi na ,,Uzbrojenie terenow..."
oraz zwiejkszenie o 30.000 zt na ,,Modernizacj? infrastruktury sportowej...."
Wojt_odpowiedzia}, ze sa_ to wydatki zwiajzane z przygotowanieni dokumentacji w zakresie
odrolnienia terenu, zmiany planu zagospodarowania, wykonania mapek sytuacyjnych do
projektu budowy boisk.
Radny T.Dymny zapytal jaMe be/iate boiska skoro taki duze koszty s .̂ na etapie
projektowania.
Wojt powiedziaL ze b^da_ to boiska sportowo-widowiskowe. Mozna zapoznac si? z
dokumentacja, projektowa. boisk znajdujajca si? w Urz^dzie Gminy.
Radny T. Dymny poprosil o szersze omowienie wydatkow w kwocie 140.000 zi na nowe
zadania, jakie si? pojawilo Adaptacja i rozbudowa istnieja_cego budynku w Drzykozach
w celu dostosowania do swiadczenia uslug pomocy spoiecznej oraz zakupu wyposazenia
obiektu"
Wojt powiedziaj:, ze do 10 listopada 2016 r. trzeba zlozyc projekt na ,,Adaptacj? i rozbudow?
istnieja_cego budynku w Drzykozach w celu dostosowania do swiadczenia uslug pomocy
spoiecznej oraz zakupu wyposazenia obiektu" Obiekt ma bye zaadaptowany na DPS.
Planowana jest rozbudowa cz?sci mieszkalnej, jak rowniez adaptacja juz istniej^cej. B?dzie
dobudowany lajcznik obu tych cz?fci. Projekt obejmuje wykonanie terenu zieleni, miejsca
sakralnego, wyposazenie w sprz?t, wyposazenie kuchni, wykonanie miejsca dziennego
pobytu — terenu do spacerow oraz koszty zwiajzane z projektem. Czesciowo obiekt jest juz
gotowy, ale aby zostal dopuszczony do uzytku trzeba spelnic wymagane standardy dla tego
typu obiektow, co jest dose kosztowne.
Radnv T.Dymny zapytal na co konkretnie Wojt w tym roku chce wydac 140.000 zl.
Wojt odpowiedziaj;, ze na opracowanie projektu, map, wniosku i studium.
Radny T. Dymny stwierdzil, ze obiekt w Drzykozach by} budowany na cele Domu Pomocy
Spofecznej. Teraz okazuje si?, ze znowu potrzebne sa_ duze pieniajdze na dostosowanie
budynku. Konieczne sa_ kolejne adaptacje i rozbudowa ? W omawianej uchwale na nast?pne
lata zaplanowano wydatid rz?du 4 000.000 z! . He ten budynek be.dzie gmin? koszto'wal?
Planuje si? bardzo duze wydatki na ten eel.
Wojt odpowiedzial, ze obiekty przeznaczone pod DPS musza^ spehaiac wszelkie nalozone
przepisami standardy. W mediach ostatnio jest glosno o przypadku podobnej placowki, gdzie
pensjonariusze przebywali w zfych warunkach. Wiadomo, jaki byl tego final. Aby taka
placowka otrzymala pozwolenia na rozpocz?cie dzialalnosci wszystko musi bye
przygotowane zgodnie z wymogami. Obiekt musi rniec takie cechy, aby sam na siebie
zapracowal. Oplacahiosc takiej placowki liczy si? od 50 miejsc.
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Przy obecnej kubaturze budynku w Drzykozach mozna utworzyc nie wi?cej niz 38 miejsc.
Rozbudowa obiektu pozwoli na stworzenie 80 niiejsc. Gmina chce zlozyc wniosek do
Urz?du Marszalkowskiego o dotacj?. Jezell gmina otrzyma dofinansowanie bedzie
realizowana rozbudowa i wyposazenie placowki. Obecnie jest duze zapotrzebowanie na tego
rodzaju usiugi. Gmina doplaca do 20 mieszkancow znajduja_cych si? w placowkach DPS-u.
Radnv T.Dymny stwierdzii, ze problem nie lezy po stronie celowosci tworzenia tego typu
placowki, ale formie w jakiej Wojt to robi. Budujap wczesniej obiekt w Drzykozach nie zrobil
analizy przy jakiej ilosci pensjonariuszy jest oplacalne prowadzenie DPS-u i okazuje si?, ze
aby urachomic placowk? trzeba rozbudowac i ponosic kolejne setki tysi?cy na dokumentacj?.
Radny zapytal czy gmina kupi! juz dzialk? pod rozbudow?.
Wojt powiedzial, ze jest sporz^dzona umowa uzyczenia , to wystarczy do przygotowania
projektow. Srodki unijne na tego typu obiekly pojawily si? dopiero w roku 2016 i dlatego
byla przerwa w adaptacji obiektu w Drzykozach.
Radnv T.Dymny stwierdzi}, ze Wojt w swoich wypowiedziach koncentruje si? na
przedstawieniu zasadnosci tworzenia tego osrodka, a niepokojacy jest brak transparentnosci
w dziaianiu. Przeznaczanie publicznych pieni?dzy budzi wiele kontrowersji.
Radnv J.Elinski zapytat czy wykonawca^ wniosku i projektu budowy jest ta sama firma?
Wojt odpowiedzial, ze wykonuja^ to rozne rirmy.
Radny HDabrowski przytoczyl z uchwaly kwoty zaplanowane w latach 2016-2020 na
realizacj? rozbudowy obiektu w Drzykozach i stwierdzit, ze s .̂ to tylko zapisy na papierze.
Aby inwestycja mogla bye zrealizowana z budzetu gminy potrzebne jest 1.800.000 zl i trzeba
miec z czego doiozyc.
Wojt powiedziat, ze w ramach udziaiu wlasnego gmina moze zaliczyc wydatki wczesniej
poniesione na budow? obiektu w Drzykozach. Jest jeszcze kwestia odliczenia podatku Vat
od inwestycji poczynionych w obiekcie publicznym .
Radny BLDabrowski zapytal o zwi?kszenie wydatkow w 2016 roku na dystrybucj? gazu,
Wojt odpowiedzial:, ze sg. to wydatki zwiazane z przesylem, za ktory gmina placi
GazSystemowi.
Przewodniczacy zapytal o wydatki na zakup ogrodzenia i bramy. Gdzie b?dzie to montowane.
Wojt odpowiedzial:, ze przy posesji zajmowanej przez Pam\k w Daszynie.
Nieruchomosc jest wlasnosci .̂ gminy.
Radnv J.Kinski stwierdzil, ze Szkola w Mazewie od diuzszego czasu wnioskuje o srodki na
zakup nowego ogrodzenia i bram?, ale w budzecie nie ma pieni?dzy.
Przewodniczacy zapytai o wydatki na remont solarow.
Wojt wyjasnil, ze chodzi o wydatki zwiajzane z przeniesieniem kolektorow slonecznych ze
szkoly do Osrodka Zdrowia w Mazewie.
Przewodniczacy zglosil, ze w budynku OZ w Mazewie odpadaja_ plytki.
Wojt zapewnil, ze b?dzie to naprawione.
Zakonczono dyskusj?.
Przewodniczacy rx>ddal pod glosowanie uchwal? Nr XXXTV/172/2016 w sprawie zmiany
Wieloletniej Prognozy Finaasowej Gminy Daszyna na lata 2016-2030.
Wynik glosowania:
Za 9
Przeciw 0
Wstrzymuja^ce 5
Uchwal? przyj?to wi?kszoscia^ glosow.
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Ad. 7

Skarbnik Gminy przedstawila zmiany do budzetu gminy na 2016 rok. Zmiany w dochodach
i wydatkach byfy szczegolowo omawiane w poprzedniej uchwale dot. zmian WPF-ie.
Zmiany przedstawione w tabell nr 5 dotycza_ przedluzenia terminu realizacji akcji
informacyjnej ,,Nie pal smieciami w piecu".
W tabeli nr 6 nastajnla zmiana symbol! wydatkow, ktora^ wczesniej wprowadzono
Zarzajdzeniem Wojta I nalezy teraz uaktualnic poprzez uchwal§. W tabeli nr 7 zmniejszono
plan wydatkow na Stowarzyszenia prowadza_ce niepubliczne inne formy wychowania
przedszkolnego. Tabela nr 8 odzwierciedla zmiany w inwestycjach omawiane przy zmianach
w WPF-ie.
Radny T.Dvmnv zapytal czy dla gminy korzystniejsze jest wypozyczanie wozka widiowego
do kotiowni. Stac gmin? na milionowe inwestycje, a nie stac na kupno wozka widlowego.
Radny zapytal o koszty wynajmu.
Wojt odpowiedziai, ze gmina wynajmuje wozek od Pana Karolaka z Kr^zelewic.
Koszt wynajmu to okolo 8300 zl brutto na sezon l^cznie z naprawami i przegla_dami.
Zakonczono dyskusj?.
Przewodniczacy poddai pod glosowanie uchwal? Nr XXXTV/173/2016 w sprawie zmian do
budzetu gminy Daszyna na 2016 rok.
Wynik glosowania:
Za 11
Przeciw 0
Wstrzymujajce 3.
Uchwal? przyj^to wi§kszoscia_ glosow.

Ad.8
Wojt przedstawii informacj§ o oswiadczeniach majatkowych, ktora stanowi zalacznik do
protokolu.

Ad.9
Przewodnicza_cy przedstawii inforrnacj? o oswiadczeniach majatkowych.

Ad.10
Wojt udzielii odpowiedzi na zgloszone pytania w punkcie 3
I/ Informacja na temat rozliczenia oplat za pobor wody za 2015 rok na najblizszej wspolnej
komisji lub sesji.
21 Wojt przedstawii Panu Dornaniewskiemu propozycj? zgloszenia corki Marii
Domaniewskiej do Mfodziezowego IClubu Lekkiej Atletyki w L^czyc, ktory wspiera
finansowo swoich czlonkow. Jezeli chodzi o zakup sprz^tu w ramach szkoly, to szkola
udost^pnia sprz^t uczennicy. Pan Domaniewski byl raczej zainteresowany dofinansowaniem
kosztow wyjazdow corki na zawody. Wojt rozmawial z Prezesem SNS FOODS, ktory jest
zainteresowany objeciem patronatem zawodniczki M.Domaniewskiej oraz innych naszych
uzdolnionych mlodych sportowcow.
3/Okno u Pana Kupisa bedzie wymienione przed zim%
4/Na najblizsza. sesj? b?dzie zaproszony Dyrektor Zarza_du Drog Powiatowych w L^czycy i
wypowie si? w kwestii stawiania znakow drogowych oraz innych kw^estii zwiajzanych z
drogami powiatowymi.
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Ad.ll

Przyj^to protokol Nr XXV z 8 marca 2016 r. oraz protokol Nr XXXHE z 22 wrzesnia 2016 r.

Ad. 12
Soltys B.Tomczak zglosila zaoranie i zasypanie kamieniami przez Pana Zdunczyka rowu od
Starego Slawoszewa do Nowego Slawoszewa. Woda zalewa pole Pani Tomczak i jej sa_siadki.
Przewodniczaov potwierdzil, ze woda teraz pfynie droga^ co moze spowodowac zniszczenie
asfalta.
So-hys D.Kaczmarek zglosil do remontu drog? Nowa Zelazna- Wysoka. Droga jest w duzym
stopniu uzytkowana przez mieszkancow Gminy Daszyna dojezdzaj^cycli do pracy i szkoi.
Mozna w ramach wspoipracy Gminy Kutno i Gminy Daszyna poprawic nawierzc3mi§ drogi.
Radny H.Dabrowski popart celowosc naprawy drogi Zelazna-Wymyslow, ale sugerowal
polozenie dywanika asfaltowego. Kolejne nawiezienie kruszywa na dhigo nie wystarczy.
Przewodniczacy pomszyi spraw? ustalenia wlasciciela drogi Ogrodzona. Gmiria Krosniewice
polozyla dywanik asfaltowy na odcinku od Milonic do Pana Popielarczyka. Na dalszym
odcinku do drogi krajowej nie mozna przejechac, bo jest tak z3y stan drogi. Gmina
Krosniewice twierdzi, ze jest to odcinek drogi nalezajcy do Gminy Daszyna.
Sortys A.Olesinski powiedzial, ze zgodnie z mapami ten odcinek nalezy do Gminy
Krosniewice. Powiat zrzekl si§ tego fragmentu drogi na rzecz Gminy Krosniewice.
Radny Cz.Bartniak przekaza} prosb? mieszkancow Jackowa o naprawy drog zwirowych.
Radny J.Kinski zapytat Wqjta czy rna jakis pomysl na napraw? usterek w Osrodku Zdrowia w
Mazewie. Radny zaproponowa! nie czekac na Pana Melke, tylko przeznaczyc w budzecie
gminy odpowiednia_ fcwot? pieni^dzy i zlecic inne firmie wykonanie naprawy i raz na zawsze
zakonczyc temat
Wojt powiedziat, ze ma przyjechac Pan Melka i wspolnie z radnymi pojedzie do Mazewa,
aby zobaczyc jak naprawic powstate usterkL
Radny B.L^3kaszewski zgiosil do naprawy nawierzchnie drogi Miroszewice-Siedlec.
Przewodniczacy zapytai o prace wykonywane za blokami wzdluz drogi krajowej w Daszynie.
Wojt wyjasnil, ze w ramach zbrojenia terenow b^dzie wykonany krotki odcinek drogi
dojazdowej.

Ad.13
W zwiazku z wyczerpaniem porzajdku obrad Przewodniczacy Rady zamknal obrady XXXIV
sesji Rady Gminy w Daszynie .

Protokolowala
D.Kazmierczak



SPRAWOZDANIE Z DZIALALNOSCI MI^DZYSESYJNEJ
WOJTA GMINY

W okresie miedzysesyjnym podejmowalem nastepujace czynnosci:
- podpisalem umowy w zwiazku z modernizacjaj. drogi dojazdowej do gruntow rolnych w
miejscowosci Upale:

- na nadzor inwestorski z Uslugi Projektowe i Nadzorcze ,,MAWIKON" z Kutna,
- na pelnienie funkcji Inzyniera Kontraktu z PUH ,,PROTART" z Lodzi,
- na roboty budowlane z firma ,,WLODAN" Andrzej Wlodarczyk Sp. j.

- podpisalem umowy na programy profilaktyczne z zakresu przeciwdzialania uzaleznieniom
dla uczniow Gimnazjum w Daszynie ze Scenq. ARS i dla uczniow Szkoiy Podstawowej w
Mazewie ze Scenq. Teatralna Kurtyna.
- podpisalem umowe na konserwacje i utrzymanie w ruchu kotlowni w Daszynie, Mazewie,
Korytach z PPHU „ OODLES" Arkadiusz Godlewski z Romartowa,
- oglosilem przetargi na:

,,Zarzadzania projektem Elektrocieplownia opalana sloma
Daszyna" — pelnienie funkcji inzyniera kontraktu, nadzor inwestorski, promocja projektu;

- wykonanie w formule ,,zaprojektuj i wybuduj": dokumentacji projektowej i robot
budowlanych dotyczq.cych: ,,Elektrocieplowni opalanej slom% Daszyna"
- uniewaznilem przetarg na udzielenie Gminie Daszyna dhigoterminowego kredytu w
wysokosci 4 700 000 PLN z przeznaczeniem na sfinansowanie planowanego deficytu
budzetowego z powodu braku oferentow,

Wydalem nastepujace zarzadzenia:
- w sprawie wykonania Uchwaly nr XXXIII/166/2016 Rady Grniny w Daszynie z dnia
22.09.2016r. w sprawie zmian w budzecie gminy Daszyna na 2016 rok,
- w sprawie przeprowadzenia konsultacji Projektu Programu Wspolpracy Gminy Daszyna z
organizacjami pozarzq.dowymi i innymi podmiotami, o ktorych mowa w art. 3 ust 3 ustawy o
dzialalnosci pozytku publicznego i o wolontariacie na rok 2017,
- w sprawie zmiany rozkladu czasu pracy w Urz^dzie Gminy w Daszynie"
- w sprawie powolania komisji postepowania przetargowego (dwa — w zwiazku z
ogloszonymi przetargami),
- w sprawie podania do publicznej wiadomosci wykazu nieruchomosci przeznaczonej do
oddania w dzierzawe
- w sprawie zmian w budzecie gminy na 2016 rok (trzy),

Daszyna, dnia 2 listopada 2016 r.


